
Zápis z členské schůze oddilu atl€kv P§K Olymp

Členská schůze *e konala v objelttu R§TA v C§ MV dne 18. 2.2a25

Přítornnil dle připoiené prezenčni listiny

Program

1. Volba orgánů schůze
Z. Zpráva o činnosti výboru v roce 2024
3. Zpráva e hospcdaření
4, Vyhlášení nejlepších atletů oddílu
5. Návrh na schváleni kooptace Petra Jindry do výboru oddílu
§" Návrh na odvoláni Pavla Kudrny z výborul oddíl.J
7. Různé
8. Diskuse

Program byl přijat bez návrhů na změny,

1" Volba orgánů schůze
- Členská schůze zvolila valnou většinou:

o Řidiciiro členské schůze: M. Krčmář
c Členy mandátové komise: F. Litavský, J" Jech
ů Členy návrhové kornise: A. Praxová, M. Kalous. v saučlnnosti s řídícím

př*dsedou schůze ili. Krčmářem
o §kruiátory: T" Viplerová, L, Šebík
o Zapisovatele : A, Praxová. M, Kalous
o Schvalovatele zápisu: P" Jindra

?. ápráva o činnosti výboru {a oddílu} v race 2O24
- Zprávu o činnostiyýboru předneslM, Krčmář, Výbor,lednalza uplynulý rok celkem 16x,

K 30.9. rezignovala na funkci člena uýboru N, Koštovalová z osobních důvodů.
- Návazně M, Krčmář přednesl také zprávu o ěinnosti oddílu, která je přilohou tohoto

zápistl"

3. Zprá:va o hospodařeni
- Zprávu o hespodaření oddílu přednesl J, Linhart. Ke Zprávě nebyly žádné připomínky.

Rozpoč*t oddítu a jeho plněnije nedílnou přílohou tohoto zápisu.

4, Vyhlášení neilepších atletů oddílu
- M. Krčmář vyhlásil na základě dopcručení trenérské rady nejtepší atlety oddílu

v jednotliuých kategoriích. Jejich přehled včetně výctu úspéchů (umístění na
vrcho|nlý,ch soutěžích, republikové rekordy, ůčasti na mezinárodnich soutěžích) je
přílohou tohoto zápisu,



§*vrh na scřtválení kooptaa+ petr* Jinsry do výboru oddiltl
M, KrČm*ř PoŽádal Číersk*i,l schůxi * sc§Ťválerli kcoptac* Fetra Jirrdry do Ťu*k*e čle*a
výbor* Po rezignaci N. KoŠtovalové" K rrávrh* nebyiy žádné přip**:írtky a byl valno*
většinou schválen.

§ávrh na odvoláni P*vl* Kudrny z výb*rl,l oddílu
ful. KrČmář předn*sl návrh výb*rr-: rra odvolání P. Kudrny z funk*e člena výh*ru,
Zdůvcdnil návrh ski:tečrrostí. že P. Kudr*e ge s o§díign: soudí g d*rav*ár.*í *dr*ě*,
Jako Žali*jÍ*Í a s*uČasně člen výb*ru ** dastává do střetu aájmů" **š*e t*ž k* zh*r-šer:í
jeho Prá*e ve výbcr*. X*tem tohcťa n;*vrhu a j*it* zdův*dnění se rozvin*la širaká
dískuse, M" Haranta vysvětlil, že ačk*li *ved*ný kr*k chápe, z práv*íh* hledisk* neřre
tenic krak odvociii. Digkuse, ač velrni šir*ká. žádný další zásadněj§í závěr ěi návrh
nePřine*la. P, Kudrna sarrrotrrý se j*d*áni člerské *chťr=e n*zuc,a*txii a tím nem*hl
r*agouat na jak*koli argrrmenty, které byty v diskusi pře*neseny. Řa*a di*kutujících
nahlÍŽela prcblém spí§* v ravině rnaré}ni, V náslsdnénr hl*sovárti rteei*kal návrř: na
odvcláni potiebnou většinu.

l, í{uzne
- J. Pleschinger se dgtázal, prač nebyla s P Kudrncu uzavřena *avá tre**rská gmiguva,

M, KrČmář vysvětlil. žc P, KuCrna uzavř*l v r§ffi ?§ž3 g oddíl*m sml*uvu. kterau ny*í
žalqe, prato by nemělo nyni smysl uzavirat nevou. *bdcbngu *mlcuvu.

- VÍce Členú se dotázala, jak pckračuje příprava nových smluv cddíl* s C§ MV. M.
Krčrnář sdělil, že v této kauze nenasial žádný pokrok.

- J, Pleschinger si stážoval na výši svých odměn v lcňském rcce. Por*vnal je s výši
někt*t'ých kolegů, kteři odváději padle jeho slcv stej*ou činnost jako **" F, Krčrrrář, M,
Har*nta a L. Dryák rr_tu slrcdně vysv*t}cvali_ žs pri r"ryav§rání d*hgd **lxe argum**t *
shadné Činnosti aplikovat, odměny *ejs*u nár*kov*ll *l*žkou, ueavřená d*hada j*
výsledkem shodné vŮle obgu strarr a byta-ři padeps*na, nslze zpětně pcžadavat
jednostra*ně její změny.

- M. §r*etana ** t*zal M. Krcmáře na zďv*jení funk*i {př*dsedy addítu a předsedy TR},
l\i, KrČm*ř vy*věilil. že ťur.kci předs*dy TR vyk*rti*val jeětě před tím, než byl zv*ien
Předsed*u výboru odd§lu a následné nikdc z irenér* funkei předsedy TR vykonávat
nechtěi. *ále diskr.rs* nepckračcvala.

- M. Sr**larra up*zornil na končici c*rtiť!k**i kamery/časomíry v kvčtnu 2*ž5 * ;.:a
skuteČnost. Že ná*ledně je rnož*ost provést už j*n jedno prcd}*užení certi*kace na
dgbu iři iet. Neebyt*ox ná*iedn*i* vý*těn* k*meryfčaecmíry, větranrěru a dgléiht
základníb* vybavení lge oc*niť v c*ná*h roku 2s2§ na cta ?§§*sů§ ti*. Kč.

- J. Jech ae dotázal na m*ž*osli změrry výše čl*xský*h přísp*vxt, pí* př{pravku. M.
KrČr**ř sděIil, Že výb*r sij* vědom pr*btámů s r*zp**tern a relativ*ě veln:i níxk* výše
vŠech přlspěvkŮ a hcdlá připravit n*vrh na změny výše příspěvk*. kterf by měl být
nr*jednán * schválen ješiĚ dc ko*ce r*ku 2§25.

8. Digkry*e
- §yla diskutována siiuace v přípravě na s*utěže družsi*v. L, Masná uvedla, že íada

závodnik* i závedni* z *xtreligových družst*v od*lrází" Cílem je udrĚet se v *xtraliz*
rnuŽ* a pokusit §e o cs *ejlepši umíst&rí v s*ulěži žen. Zapakavat 1. mist* v extralize
Žen, bu*e vzhiedern k *dchodům gbtížnrÉ, §iskutu;i*í s* shcdliv *eebyt*ostidoplné*i
druŽst*v extraligy, z*jmérra u rnuž*- Par.cvaly však razdíln* *áz*ry, pcklrd jde e
kcnkr*tni kroky k této atáz*e, Zároveň bylo z disk*s* zťejnr*, ž* nen! sf**da na tom,
zda se r** přihiášený B * b!i* p*kusit p*sttupit zpé{ z krajsk*h* piebaru d* 2. iigy

:



ř diskuse nevyplynulg ž**né kgnkr*tni :;snescní a n*byi také zpochybněn postup
ř*šenítétc otázky, přtjaŤř na jednání trenérské rady dne 10. 2. 2*25.

§§{rqseni čte*sh* *§tluze

čbnská schůze

- 8era na v§dgmí
iJ vyhtáš+ní nejlepšich ailetů oddíl* v jednctíivých kategoriich
{: rreabytnost odpcvĚd*é připravy soupisek jedn*t|iir,ých družstev a návrhŮ na

hosiování v sgul*du s usnesenírn tr*nérské rady

- §auřll*si:
i: §€ zorávou o činnosti oddílu! Yv É,

; s kc*ptací P*tra Jlrrdry do vyboru oddílu
- lrlesoutrl**í;

* * návrh€m na odv*iání Pavla Kudrny z výbaru oddílu

- §chval*je:
o Zprávu o činnosti výboru v roce 2ú24
* Zpr*vu o hospad*řeni oddilu v r*ce 2024

!

Zepsal:A. Prexgvá, M. Kalous ,^ď*
K**trol*val: P, Ji*dra

řý

I.:7
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Zpráva o činno§ti oddílu v roce 2024
Vážené dámy, vážení pánové,

dovotte, abychom vám přetožiti zprávu o činnosti oddítu v kal,endářním roce 2024 a

neomezova[i se pouze na obdobíčinnosti výboru oddíl,u v aktuálním složení, které bylo

ustánoveno votebnÍ č[enskou schŮzí konanou 7. března minutého roku. Předpokládáme,
že pro většinu členů oddítu je zásadnífungováníoddíl,u a návaznost činnosti výborů
považuje za nezbytnost.

Náš oddít zahrnoval 487 čtenŮ z toho 307 členŮ v mtádežnických kategoriích, Oproti
předchozímu roku počet čtenů mírně ktest především vyčištěním čtenské zákl,adny od

,,mrtvých duší'-" l tak jsme tak výrazně největším oddítem k{ubu.

V roce 2024 jsnre přijati 69 nových členŮ, jejich vstup do oddílu byt řádně schválen
výborem oddílu.

Jsme sportovní oddít, proto se s určitou výjimkou přípravky zaměřujeme na atletické
soutěže. V roce 2024 jsme se ve všech kategoriích mimo dorostence (ti posíti[i družstvo
juniorŮ nebo hostovali v pražských ktubech} zúčastniti soutěží družstev:

Družstva mtadšího žactva soutěžila pouze v MPD, A-družstvo skonči1,o 6, B-družstvo 34.

§tarší žáci se umístilí na 5. rnístě MPD a jen těsně se jirn nepodařilo postoupit do

semiíiná[e Mistrovství družstev ČR.

§tarší žákyně uspěšně prošly MPD i semiíinál,e t"tČR Cružstev a ve finále se umístil,y na

čtvrtém místě. Staty se tak druhým nejúspěšnějšírn družstvem oddítu.

Družstvo dorostenek se umístilo na šestém místě MPD, iuniorky skončity páté.

Junioři se probojovati od semifinál^e MČR, kde skonči[i těsně za postupovými místy.

A * družstvo mužů §e v extralize umísti|,o na osnrém místě, v rqČR drr-ržstev skončiti šestí.

B - družstvu mužŮ se nepodařilo udržet v ll. tize a neuspě{i ani v baráži, znamená to, že

v ietošním roce budou soutěžít v MpD.

V této soutěži v roc€ 2a24 startovalo B - družstvo žen. Skončito na druhém místě bez

možnosti postupu do baráže.

Neiúspěšnějším družstvem oddítu byt A - družstvo žen, které se extratize umístilo na

třetím rnístě a zvítězito v ytčR družstev.

V individuálních soutěžích na republikové úrovni naši atleti posbíral,i49 medaití, z nich
21 zlatých. Na zisku medaití pro Otymp se podíteto 32 attetŮ oddítu. Z tohoto pohledu

byta nejúspěšnější Linda Botková, která získala šest individuálních mistrovských titutů a

o sedmý se podětiia s kotegyněmi ve štafetě 4x300 m. Dva mistrovské tituty získaia
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Viktorie Ondrová, která k nim přidaia ijeden bronz. Diana Mezutiániková ke ztatu z MČR
přídala i daišítři siříbra"

Naši atieti nebyli úspěšní půuze na dornácích kathištích.

r HMS Gtasgow - účast Radek Juška {23"}, Petr Svoboda {DNF)
. MS štaíet Bahamy {Jan JirNa čten štafety 4x100 m}

r ME jan jirka {4x100), Krístiina §asínek ríái{i {1500 m}, Radek Juška dátka)
e OH Paříž Radek Juška fináte dátka {10), Máki 1 500 m
l ME U18 Marek Váňa stříbrný na 400 m př"

c Ms u2ú viktorie ondrová

Uspěšně si svůj mezinárodní křest v mezistátním utkáníChoryatsko, Ceská republika,

Mad'arsko, Stovinsko a Slovensko odbyty Linda Botková, Laura Vychodi|,ová a Mariána

Kunclová"

Uspěchy našich atl,etŮ ocenil i PAS, když Linda Botková a Marek Váňa byti oceněnijako
nejtepší atl,eti Prahy ve slých kategoriích, za kvatitnívýkony byia výborem PA§ odměněna
iviktorie ondrová.

Výrazných úspěchŮ dosahuje ltréninková skupina attetŮ s Downovýrn syndromern
vedená josefem Fitipem. Závodníci David Vodstrčit, David Flořínka, Michal,a Petříková,

Kateřina Loosová a mnozí další sblrajívavříny na tuzemských i zahraničnťth soutěžích.
Michata Petříková získala ziato v trojboji na MS atletŮ s Downovrým syndromem, ste.ině

se umísti[a i na ME, kde přidala izlaté medaite na stovce a rr dá[ce. David Vodstrčit byl

stříbrný na ME na 100 m a bronzový v oštěpu a trojboji.

Porovnáme-ti úspěšno§t v individuál,ních soutěžích a v soutěžích družstev, zjišťujenne

určitou disproporci. Soutěže družstev se nám tak nedaří. Je to předevšírn dáno
strukturotl družstev, kdy snadno pokrýváme běžecké a sprinterské disciptíny a slabá
pnísta máme v technikách, Tyto probtémy se odvíjejí od struktury trenérŮ. Diouhodobě
se nedařízískat trenéry výšky, ate i datších disciptín.

Úspěchy, kterých jsme dosáhl,y v roce 2024 jsou do značné míry oviivněny podmínka, ve

kterých trénujeme. Je to především attetická ha[a a kvaiitnistadion v ideátním prostředí.

{Byť do značné míry chátrá) Skutečnost, že jsme zde v pranájmu má pochopitet,ně i své
stinné stránky, především ekonomická a kapacitní. Výbor se aktivním jednánís vedením
C§ snaží optimalizovat podmínky soužití.

Vyrazným ktadem soužití s CS je možnost trenérské spolupráce se špičkovými
atletickymi trenéry, které bychom měli více tyužívat.

Ted'mi dovoite, abych se věnovai činnostivybaru.

V roce 2a24 se uskutečnilo šestnáct jednání, z toho třiv původním složenía třináct ve

stoženívzniklém z výstedkŮ vo{ebníčtenské schůze v březnu ioňskélio roku. Výboi
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pracovaI ve stožení Michat Krčmář {předseda}, ]indřich Linhart {hospodáři. Nad'a

Koštovalová {rezignovata k 30. 9.2a24), Lenka Masná a Pavel Kudrna.

Na jednáních se krom běžné agendy řešil,a problernatika pronájmu šaten a nových

skřrněk, r,ýstedky šetření Pavla Kudrny ve věci nedostatkŮ a probl,émŮ spojených
s odprodejem a předáváním oblečeníznačky Mizuno čtenŮm oddí[u iDobrozdání),
zajištěrrí nových dresů, systém odměňování trenérů a datší. Zápisy z jednání výboru jsou

publikovány na webových stránkách oddítu.

Daříse spolupráce rnýboru s trenérskou radou v řešeníorganizačních probl,émŮ.

Nepodařito se zatím rozšířit záběr trenérské rady do obl,asti metodické.

Podařilo se nám {Nad'a Koštova{ová} zorganizovat ško[ení TAP a získat tak x nových

trenérů pro přípravku a žactvo.

Aktuátně probíhají dva soudní spory, ve kterych čtenové cddílu žalují ktub PSK O[ymp

Praha.

1 . Ve sporu Mgr. Jiří Janoušek a Mgr. Tereza Šedivá proti PSK Otymp Praha, z.s. se

žatobci domáhají (zjednodušeně řečeno) zneptatnění usnesení rady spolku,
kterým schvátita nové stanovy, a zneptatnění závěrŮ členské schŮze oddítu ze dne

7.3.2824. *. soudnířízení prabíhá

2. Ve sporu lng. Pavet Kudrna proti PSK Otymp Praha, z.s. se žatobce dornáhá

zaptaceníčástky 55757,- Kč s přístušenstvím. Žatobce požaduje dorovnání
odrrlěn za trenérskou činnost z částky 5 900,- Kč měsíčně na 10 S00,- Kč - soudní
řízení probíhá.

Za vel,mi důtežité považujerne aptikaci inforrnačního systému na činnost oddítu. Od

systému si slíbujeme zvýšení efektivnosti vybíráníčtenských příspěvkŮ a celkové
zjednodušeníadministrativy, Probíhata intenzivníjednání se spotečností EOS. Bohužet

situace se nejeví přítiš perspektivně. !-{l,edáme i datší řešení (§ystém KlS).

V roce 2025:

l v oblasti soutěží družstev ml.ádeže se zaměříme především na žákcvské kategorie

a juniory"

r Trenérské zázemí jsme posítiti o tyčkařského trenéra Adama ptáčka.

r Nové trenéry TAP využijeme k rozšíření družstev přípravky {nábor duben 2a25),

naopak k 30. 6. 2025 ukončíme činnost nerentabi[ní přípravky Novoborská.
e přihtásíme se do výběrového řízení na zřízenísps s cítem jeho obnovenív roce

2a26.
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Zpráva.g hoqpodařeTrí v roce 2024

Pro období roku 2024 byl schválen výborem oddílu rozpočet s příjmy 5.440.000,-Kč a
výdaji ve výši 5.525.000,- Kč

Když se tvořil rozpočď tak v té době jsme ještě nevěděli, kolik bude příjem dotací a grantů
jak z PASu, Prahy 7, ČnSu a Sportovní národní agentury.
Největší podíl na celkovrý uidej měly v roce 2O24 položky spojené s výplatami trenérů DPP,

které činily 2.233335,-Kč, smluvní trenéři 3t7.7OO,-Kč. Výdaje na soutěže činily 620.956,40-
Kč, ubytování, stravné a cestovné činilo 657.988,-Kč, bodné činilo 520.234,- Kč. Za medailové
umístění jsme vyplatili 363.250,- Kč. Provozní náklady nás vyšly na 2O3.829,Q2,-Kč. Poplatky
Čnsu rgs.os0,-Kč, poplatky PASu77.576,- Kč. Za přestupy závodníků jsme zaplatili 4L.4aO-
Kč. Za provozní náklady OLYMPU jsme zaplatili 1t7.463,- Kč.

Teď příjmy v roce 2074. Oddílové příspěvky činily 1 599,800,-Kč a příspěvky
Novoborské 86.000,- Kč. Soutěže 757s}a,- Kč. Grant MČ Praha 7 - 362.000,- Kč. PAS
542.a72,-Rč. NSA 82472O,-Kč. Grant hl. m. Prahy na Přebor Prahy v hale 56.000,- t<č. ČRS na

SCM 262.500,- Kč. ČAS reprezentanti 110.l0O,-Kč.Příjem z reklamy 29.z}a,- Kč. Dotace ČA5

na soutěže 150.0O0,-l(č, PAS na soutěže 37.00O,-Kč.Za přestupy jsme získali 608,000,- Kč.

V uzávěrce roku 2024 to dopadlo, že praktické přúmy činily 6.753,613,-Kč a výdaje
7.asa.9!2,36,-Kč.

Rozdíl příjmů a uýdajů tak činí -297.Z99,36,-Kč.

Celkouá částka, která se převáděla z roku 2023 byla 2.869.a$A6,-Kč.
Celkem tedy na konci roku zbyla částka +2.57t.7441O,-Kč.

Vypracoval
Hospodář oddílu
Jindřich Linhart
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Vyhtášení nejtepších attetů Otym pu

Mtadší žáci - Martin Dobat
TrenéřiJiří Novák a Jan Pleschinger

5. PPJ hata 15O m

3, PPJ dráha 6O m

Mtadší žákyně - Jutie Ktimešová
Tréninková skupina Michata Krčmáře

2. PPJ hata 80CI m

3" PPJ dráha 800

účastnice LoDM {soo m)

Účastnice MČfi ve vícebojích

Starší žáci - Matthew Maftin Cowan
Trenéři: Tereza Viplerová" Mil,an Mikunda

HrqČn - 1. místo koute

HMčn-60múčast

LODM - účast

Mčx g. koute

r+čn- 60 m účast

{FFJ ha{a 2. místg koule, PPJ dráha 2. místo koute}

Starší žákyně - Linda Botková
Tréninková skupina Michata Krčmáře

Mistrovské tituly hata 3 (60 m př., 300 m. pětiboj}

Mistrovské tituty dráha 4 {180 rn př., 200 rn př., sedrniboj, 4x300)
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Cetkově překonata v roce 2a24 devatenáctkrát český rekord individuátně a třikrát se
štafetou.

K 31. 12. 2O24 džeLa české rekordy:

o v hala na 150 m, 300 rn, 60 m př., pětiboj, 4x200 rn

r fia dráze na 100 m př., 200 m př., sedmiboj,4x3S0 rn (ptus 300 rn z roku 2023}

Účast a vítězswí na LODM {100 rn př.}

Účast a dvojnásobné vítězství na mezistátním utkání Chorvatko - Česko - Stovensko -
§lovinsko - Maďarsko

Vyhtášena nejtepší starší žákyní Frahy

Dorostenci - Marek Váňa
Trenér Petr Habásko

Český hatový rekord na 400 m

HMČR 1. na 400 m v hale

r,qČX z" na 400 m

ME dorostenců 2. na 400 rn př.

Účast na MU §lovensko - Čn - Mad'arsko

Vyhtášen nejtepšírn dorostencem Prahy

Dorostenky - Tereza Pokorná
Trenér Luboš Dryják

Učastnice HMČR i MČR na osrnistovce a čtenka štafet otympu, Největšíúspěch

MČn g" na 80s m

Junioři - Petr Labuť
Trenér,}iří Kryštcf

MČR - ",| . na 100 m

Účastník MU ČR * Chorvatsko * Mad'arskc - Potsko - S|ovenskc
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Juniorky - Viktorie Ondrová
Trenér Nikotaj Goraškov

HMČR jun 1. tyč

mČRlun 1. tyč

MU ČR - Chorvatsko - Mad'arsko - Polskg - §lavensko "!. místo

Účast MS juniorŮ Lima 12. místo

Obdňela gcenění za uýkony v roúe 2024 od PAS.

Muži - Radek Juška
Trenér josef karas

Účastnít< HMS, ME, LOH Paris ťinatista

{HMČR 1. místo}

Ženy - Kristiina Sasínek Máki
Trenér {zahraniční}

Účastnice ME a OH

{MČR 1. na 1 500 m)


